
 
 

LINGUISTIC AND CULTURAL EVENT 

“MY COUNTRY ON THE WORLD MAP” 

 

Organisers: Department of Foreign Languages with the course of Latin of the 
South Ural State Medical University. 

Participants: foreign students of the South Ural State Medical University. 

Time and venue: 04/18/2023 (Tuesday) at 16:00 in the Assembly Hall. 
 

Performance requirements: 

During the event individual students or student groups present concert 
performances (drama, sketch, poem, story, song, dance, creative flash mob, quiz, 

karaoke, playing a musical instrument, pantomime, etc.) in their native, English 

or Russian language.  

The performances should reflect the peculiarities of the national culture of their 

country. 

Performers can use national costumes, make-up, props, presentations, and music. 

The duration of the performance is no more than 15 minutes. 

A week before the event, the Organising Committee examines the performances 

prepared by students and has the right to reject them if they contain unethical, 
extremist information, degrade the honour and dignity of the event performers 

and spectators. 

Participants have to bring all necessary files on flash cards and let the Organising 

Committee have them one hour prior to the opening of the event. 

Students can get bonuses in the subject “Foreign language” for the participation 

in the event. 

Organising Committee: M.M. Rusakova, N.V. Mavrina, P.L. Gorelik. 

 

 

 



ЛИНГВОСТРАНОВЕДЧЕСКОЕ МЕРОПРИЯТИЕ 

«МОЯ СТРАНА НА КАРТЕ МИРА» 

 

Организатор: кафедра Иностранных языков с курсом латинского 
языка ФГБОУ ВО ЮУГМУ. 

Участники: иностранные студенты ФГБОУ ВО ЮУГМУ. 

Время и место проведения: 18.04.2023 (вторник) в 16:00 в актовом 

зале теплого перехода. 

 

Требования к выступлениям:  

В ходе мероприятия отдельные студенты или группы студентов 

презентуют концертные номера (драма, сценка, стихотворение, рассказ, 

песня, танец, креативный флэшмоб, квиз, караоке, игра на музыкальном 
инструменте, пантомима и т.п.) на родном, английском или русском языке. 

Номер должен отражать особенности национальной культуры их родной 

страны. 
Студенты могут использовать национальные костюмы, грим, 

реквизит, декорации, презентации, музыкальное сопровождение. 

Продолжительность выступления – не более 15 минут. 
За неделю до мероприятия Оргкомитет проводит экспертизу 

подготовленных студентами выступлений и имеет право отклонить их, если 

они  содержат неэтичную, унижающую честь и достоинство или 
экстремистскую информацию. 

Участники должны принести необходимые для выступления файлы на 

флеш-картах и предоставить их Оргкомитету за час до начала мероприятия. 
Оргкомитет оставляет за собой право поощрить отдельных студентов 

бонусными баллами по иностранному языку. 
 

Организационный комитет: М.М. Русакова, Н.В. Маврина, П.Л. 

Горелик  
 

 

 
 


